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nejsem člověk, který se běžně ozývá, pokud s něčím nesouhlasí, nebo dokonce píše stížnosti. Bohužel to co

se dělo v sobotu 30.9.2023 a poté následovalo na sociálních sítích, mě přimělo k tomu, se ozvat.

«fl

Technoparty, která se konala V sobotu na prostranství před radnicí, byla opravdu špatný nápad. Akce byla,

více než k užitku pro pár stovek bavících se lidi, spíše obtěžující pro místní obyvatele Pokud budu mluvit

sama za sebe, bydlím odhadem přes 500 metrů od místa konání. Hudba tohoto typu je tak dunivá, že se

bohužel nedalo "ukrýt" ani přes zavřená okna Tento styl hudbyje bez přestání velmi důnivý a rozhodně

nepatří pořádat tuto akci v zástavbě.

Ze zvědavosti jsem zabrouzdala na sociální sítě, abych si přečetla, jakýje názor ostatních. Celkem jsem se

nestačila divit. Prvotní příspěvky organizátorů, těsně po skončení akce byly ve smyslu velkého úspěchu a

příslibu, že se akce bude za rok opakovat znovu.

Mýjprvní dotaz tedy zní: Z. čeho byl tento xýsledek úspěchu s příslibem opakování hned po ukončení tehle "

akce brán? 1'

Ano, tahle otázka je trochu rýpavá, ale nemohla jsem si ji odpustit. Navíc Jan Tichánek, autor tohohle

příspěvku a jeden ze spoluorganizátorů, na mě působí jako velmi mladý kluk, který by za mě měl sbírat

zkušenosti, místo aby mu byla svěřena zodpovědnost V pořádání takové akce, která se "nedobrovolně" dotkne

velkého množství obyvatel. Samozřejmě dle očekávání, se po pár negativních komentářích odmlčel.

Následné reakce pana Mgr. Radima Ivana, který na začátku působil ve svých reakcích celkem otevřeně a

chápajíce, se následně objevilo dost znepokojivých výroků. Upravdu se máme my, kteří s těmito typy aukcí

nesouhlasíme, odstěhovat do skanzenu?

Přečetla jsem si i článek, který byl panem Ivanem zveřejněn, Tento článek na mě působí jako velmi "sebe

obhajující" v reakci na uplynulou akci.

Dočetla jsem se zde, že: "lidé na tyto akce nejsou zvyklí...'lrmáme si teda zvykat? A pokud ne, tak se tedy

máme odstěhovat? Dále píše, že: "Sídliště bylo určeno ke klidnému přespání...." Bylo? To znamená, že nyní

už to tak nebude a my, kteří v tomhle obvodu žijeme již 40 let, protože se nám tady líbilo tak, jak to tady bylo

doposud, se máme po klidném bydlení poohlédnout jinde?Předpokládám_že jakQ_místostarosta {fig

souladu_s_ t_í_m, cojakozastupitelé a radní tohotQ obvodu chv_státe v téhle lokalitě změnit.

Chápu, že čelit velké smršti negativních až útočných komentářů na uplynulou akci, která proběhla směrem k

organizátorům technoparty není jednoduché, ale pokud jsem v určitém postavení, není taková protireakee a

komentáře z pozice místostarosty absolutně důstojná a za mě přijatelná.

Podávám tedy stížnost na upLynulou akeif'- Technoparty, která proběhla dne 30.9.2023 před radnicí Ostrava -

Jih. Nesouhlasím s typem těchto akcí v zastavěné. oblasti.!

Chci znát výsledky měření hluku, které v průběhu akce zajisté proběhlyxr

.Chci znát přesnéstanovisko. jak se k uplynulé akci stavi radnífzastupitelé OV - Jih a zda souhlasí se slovy

mna Mgr. Radima—Ivana, které napsal, jak na sociálními! Facebook i do svého článku "Techno mělo zaujmou

vaši pozornost. Máme jí. Výborně."

K tomu, kolik peněz tahle akce stála a pro jaké typy lidí byla Technoparty pořádána se vyjadřovat raději

nebudu. Za mě (snad ne) naivně doufám, že se zastupitelstvo ponaučilo a budu věřit, že se tenhle chybný

krok obvodu již nebude opakovat. _ _ „___
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